
Dagsorden og referat 
 
Vedrørende: 20221025 Dagsorden og 

referat 
Mødedato: 
25-10-2022 
17:00 – 20:00 

Deltagere: 
 

Anette, Niels, Rune, Lise, Mogens, Maja, Lisbeth, 
Jens, Birgitte, Erik, Stinne,  Emma, Emilie,  
 

Afbud: Jan, Ari, Alberte, Anne 

  

Sted: Afd. Skovbakken 

 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Nyt fra elevråd (10 min)  
Der har været et par møder, hvor der bl.a. er prioriteret forventningsaf-
stemning. Der har bl.a. været ønsker til kantinen.  
Eleverne ønsker mere bevægelse I undervisningen 
Planlægning af trivselsdag i udskolingen.  
Drøftelse af kommende arr. af Odder Fælles Elevråd. 
 
Der drøftes mulighed for salg af mad fra Skovbakkens kantine på Ve-
stermarken. Aftale: Erik undersøger mulighed for transport af mad og 
vender tilbage til bestyrelsen med en afklaring 
 
2A:Evaluering af temauge og skolefest (20 min) alle 
Punktet flyttet, så eleverne kan være med.  
 
Eleverne: Synes det var en rigtig dejlig aften. Godt med disko og selfie-
stand. Godt med fodbold. Var glade for temaugen. Dejligt at lave noget 
andet. På 9. årgang arbejdede man med sange og musikvideoer med 
udgangspunkt i verdensmålene. På 8. årgang blev der arbejdet med 
dukketeater og tegneserier. Det kunne måske godt have varet længere.  
Skolefesten: Der var stor forskel på, hvor mange forældre der deltog. 
Forældrene ville gerne være blevet længere. Eleverne synes, at det er 
fint, at forældrene ikke er der hele tiden.  
 
Skolen: Vi synes, at det var en rigtig dejlig uge og en skøn fest. Der er 
mange hensyn. Fordybelsen bliver meget forskelligt ifht om det afsluttes 
med en skolefest eller ej. Glade for, at der ikke blev solgt alkohol. På 
Vestermarken blev der bestilt mad udefra, på Skovbakken blev der ar-
rangeret fællesspisning. Der var blandede oplevelser med begge dele.  
 
Forældrene: Børnene synes, at det var en god uge og en god fest. Den 
ene time, der var til forældrene på skolefesten var for lidt og for forha-
stet. Billetbestilling var forvirrende på Skovbakken. Lidt mere ens for de 
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to skoler ville være ønskeligt. Forældrene ønsker en mere kendt ramme 
for festen.  
Bespisning udefra bliver hurtigt dyrt for en stor familie. Det kan være 
svært at være på to matrikler på én gang, men godt med forskellige 
starttidspunkter.  
Forældrene ønsker længere tid til forberedelse af både bespisning af 
salg til klassekasserne. Gerne ens priser på de forskellige ting, bl.a. drik-
kevarer.  
 
Erik: Der har været forskellige traditioner for skolefest på de to matrik-
ler, og det har været på pause pga Corona. Der er lagt op til, at der ger-
ne må være forskellighed på de to matrikler. Der er to temauger, den 
ene tager udgangspunkt i dannelse – den anden i et fagligt perspektiv. 
På Vestermarken blev der samlet 22.000.- ind til Danske Hospitalsklov-
ne.  
 
Stor ros til pedellerne, og til eleverne for at være meget engagerede.  
 

3. Forældrehenvendelser (10 min) 
En henvendelse, der relaterer sig til skolefesten – behandlet ovenståen-
de.  
 

4. Udkast til årshjul (30 min) Niels 
Udarbejdet med udgangspunkt i tidligere årshjul.  
Der tilskrives et fast punkt: Drøftelser 
Niels renskriver og sender ud.  
 

5. Proceduretjek (15 min) SHC/EMØ 
- klassedannelse 
Princip gennemgås og godkendes i nuværende ordlyd 
- SB medvirken på forældremøder 
Princip gennemgås og tilrettes – godkendes med rettelser 
 

6. Spisepause (30 min) 
 

7. Se punkt 2A (flyttes, så elever kan deltage) 
 

8. Ansættelse af ny viceskoleleder (30 min) EMØ 
- proces 
- profil 
- ansættelsesudvalg 

Ansættelsesudvalg fra bestyrelsen vil bestå af: Lise, Maja, og Anette  
 
9. Meddelelser (15 min) alle 

- Arbejdstilsyn på besøg – Vi har fået et påbud vedr. manglende 
fysisk APV, ellers alt OK 
- Evakueringsøvelser – Alt fint 
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- Økonomiprognose – Der er stadig udsigt til et overskud på me-
re end 500.000, men der er udgifter på vej i forbindelse med se-
gregering af elever og praktisk medhjælp.  

 
 

- 7. årgang, aktuel status  - der er mange elever der ikke er un-
dervisningsparate. Det påvirker kulturen og fællesskabet. Derfor 
er alle forældre og elever indkaldt til møde om det den 27/10 

 
- Puff-bar – Endnu ikke et problem på Skovbakken 
 

10. Principper for digitale hjælpemidler (10 min) JTH/EMØ 
 

11. Evt. (10 min) 
 
 
 


